
 
Številka: 900-07/20228 
Datum: 20.1.2023 

 

Z A P I S N I K 
 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Ribnica, ki je bila v četrtek, 19.1.2023, s pričetkom ob 18.00 uri. 
 
 

Prisotni: Vojko Štanfelj, Aleksandra Petek, Iztok Mihelič, Tina Peček, Mitja Govže, Karmen Tomšič, 
Gašper Pirnat, Maruša Čop, Mateja Rovan, Klavdija Vidervol Sinanović, Vladka Turk Mate, Vinko Lev-
stek, Tina Mate, Jože Andolšek, Jože Arko, Janez Petek, Barbara Možina in Aleš Mihelič. 
 
Odsotnost je predhodno opravičil Nik Starc. 
 
Ostali sodelujoči: 

• predstavniki Občine Ribnica: župan Samo Pogorelc, Helena Mate, Laura Vesel   

• mediji: Marko Modrej   
 
Sejo je vodil župan Samo Pogorelc. 
 
Na podlagi liste prisotnih je bilo ugotovljeno, da je na seji prisotnih 18 članov (od 18.04  17 članov in 
od 18.12 18 članov) Občinskega sveta Občine Ribnica in lahko nadaljujejo z delom.  
 
Župan je uvodoma pozdravil prisotne člane občinskega sveta, medije in strokovne sodelavce. 
 
Župan je pred sprejemanjem dnevnega reda predlagal občinskemu svetu, da v skladu z 28. členom 
Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Ribnica pred sprejemanjem dnevnega reda najprej odloča 
o potrditvi zapisnikov sej Občinskega sveta.  
 
 
1. točka dnevnega reda: 
- potrditev zapisnika 1. redne seje 
 
Pripombe na zapisnik 1. redne seje Občinskega sveta Občine Ribnica z dne 8.12.2022 niso bile po-
dane. 
 
Zapisnik je bil dan na glasovanje in bil soglasno (16 ZA) potrjen. 
 
(OP.: od 18.04 prisotnih 17 članov Občinskega sveta) 
 
Župan je v nadaljevanju seznanil, da nima predlogov za spremembo predloženega dnevnega reda. 
Druge pripombe in predlogi na dnevni red niso bili podani. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
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DNEVNI RED: 
2. Potrditev mandata občinskega sveta nadomestnemu kandidatu  
3. Imenovanje članov in predsednikov delovnih teles občinskega sveta  
4. Imenovanje Nadzornega odbora Občine Ribnica  
5. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet Javnega zavoda Lekarna Ribnica  
6. Imenovanje predstavnika pacientov v Svet javnega zavoda Lekarna Ribnica   
7. Seznanitev občinskega sveta s Sklepom o financiranju političnih strank v Občini Ribnica v                    
  obdobju 2023-2026    
8. Poročilo župana  
9. Pobude in vprašanja   
 
 
2. točka dnevnega reda: 
Potrditev mandata občinskega sveta nadomestnemu kandidatu  
 
Obrazložitev je podala Helena Mate.  
Občinska volilna komisija je dne 10.1.2023 z obvestilom o prehodu mandata nadomestnega kandi-
data in glede na Ugotovitveni sklep Občinskega sveta Občine Ribnica, s katerim je bilo ugotovljeno, 
da je članu občinskega sveta Samu Pogorelcu prenehal mandat člana občinskega sveta ugotovila, da 
je mandat prešel na naslednjega kandidata po vrstnem redu. 
Naslednja kandidatka na listi kandidatov Liste Sama Pogorelca v volilni enoti 2 je za volitve članov 
občinskega sveta Tina Peček, Humec 32, 1331 Dolenja vas. Kandidatka je dne 9.1.2023 podala izjavo, 
da funkcijo sprejema. 
  
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila predsednica Karmen 
Tomšič.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno (17 ZA) je bil sprejet 
 

S K L E P : 
 

Občinski svet Občine Ribnica potrdi mandat članici Občinskega sveta Tini Peček, Humec 32, 1331 
Dolenja vas. 
 
(OP.: prisotnih 18 članov občinskega sveta) 
 
3. točka dnevnega reda: 
Imenovanje članov in predsednikov delovnih teles občinskega sveta 
 
Obrazložitev je podala Helena Mate.  
Predstavniki strank in list, ki so zastopane v občinskem svetu, so se na usklajevalnem sestanku dogo-
vorili o številu mest, ki pripadajo posamezni stranki oz. listi in številu predsedniških mest. Predstav-
niki list so se dogovorili, da še pred prvo sejo KMVVI posredujejo sezname članov v komisijah in od-
borih skladno z dogovori na usklajevalnem sestanku. 
 
S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je seznanila predsednica Karmen 
Tomšič. 
 
Razprave ni bilo. 
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Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel 
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica v delovna telesa Občinskega sveta Občine Ribnica imenuje 
naslednje člane in predsednike: 
 
Statutarno pravna komisija: 
1. Klavdija Vidervol Sinanović, predsednica 
2. Aleksandra Petek 
3. Janez Petek 
4. Lara Gorše 
5. Dejan Žagar 
 
Odbor za okolje in prostor: 
1. Vojko Štanfelj, predsednik 
2. Gašper Pirnat 
3. Rok Tanko 
4. Barbara Možina 
5. Gašper Levstik 
 
Odbor za družbene dejavnosti: 
1. Mateja Rovan, predsednica 
2. Maruša Čop 
3. Špela Gornik Oražem 
4. Mitja Mihelič 
5. Jože Arko 
 
Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in gozdarstvo: 
1. Jože Andolšek, predsednik 
2. Mitja Govže 
3. Nik Starc 
4. Nejc Arko 
5. Zdenka Štupica 
 
Odbor za finance: 
1. Vladka Turk Mate, predsednica 
2. Karmen Tomšič 
3. Vesna Ilc 
4. Branko Dejak 
5. Barbara Možina 
 
 
4. točka dnevnega reda: 
Imenovanje Nadzornega odbora Občine Ribnica 
 
Obrazložitev k točki je podala Helena Mate. 
Predstavniki strank in list, ki so zastopane v občinskem svetu so se na usklajevalnem sestanku dogo-
vorili o številu mest, ki pripadajo posamezni stranki oz. listi in o številu mest, ki pripadajo posamezni 
stranki oz. listi v Nadzornem odboru. 
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S sklepom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je seznanila predsednica Karmen 
Tomšič.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel 
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica v Nadzorni odbor Občine Ribnica imenuje naslednje člane: 
1. Miha Lušin 
2. Peter Petrič 
3. Simon Starc 
4. Domen Češarek 
5. Blaž Osvald 
 
 
5. točka dnevnega reda: 
Imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet Javnega zavoda Lekarna 
 
Obrazložitev je podala Karmen Tomšič.  
Svetu zavoda Lekarne Ribnica je ob koncu leta 2022 potekel mandat. Svet zavoda Lekarne Ribnica 
ima 8 članov, ki ga sestavljajo trije predstavniki ustanoviteljev, od katerih ima vsaka občina ustano-
viteljica po enega člana, trije predstavniki zaposlenih, en predstavnik pacientov in en predstavnik 
Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je, skladno s Poslovnikom o delu občinskega 
sveta Občine Ribnica na spletni strani objavila Javni poziv za predlaganje člana v svet javnega zavoda 
Lekarna Ribnica. Na objavljen javni poziv je pravočasno prispela ena vloga. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Občinski svet Občine Ribnica za predstavnika ustanovitelja v svet Javnega zavoda Lekarna Ribnica 
imenuje Heleno Mate. 
 
 
6. točka dnevnega reda: 
Imenovanje predstavnika pacientov v Svet javnega zavoda Lekarna Ribnica   
 
Obrazložitev je podala Karmen Tomšič. 
Svetu zavoda Lekarne Ribnica je ob koncu leta 2022 potekel mandat. Svet zavoda Lekarne Ribnica 
ima 8 članov, ki ga sestavljajo trije predstavniki ustanoviteljev, od katerih ima vsaka občina ustano-
viteljica po enega člana, trije predstavniki zaposlenih, en predstavnik pacientov in en predstavnik 
Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je, skladno s Poslovnikom o delu Občinskega 
sveta Občine Ribnica na spletni strani objavila Javni poziv za predlaganje predstavnika pacientov v 
svet javnega zavoda Lekarna Ribnica. 
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Na objavljen javni poziv je pravočasno prispela ena vloga. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Ribnica je soglasno sprejel  
 

S K L E P : 
 
Za predstavnika pacientov v svetu Javnega zavoda Lekarna Ribnica se imenuje Vesna Ilc. 
 
 
7. točka dnevnega reda: 
Seznanitev občinskega sveta s Sklepom o financiranju političnih strank v Občini Ribnica v obdobju  
2023-2026 
 
Helena Mate je seznanila s Sklepom o financiranju političnih strank v Občini Ribnica v obdobju 2023-
2026 ter pripadajočimi deleži financiranja na podlagi volilnega rezultata.  
 
 
8. točka dnevnega reda: 
Poročilo župana  
 
1. V teku je podpisovanje pogodb z javnimi zavodi in javnimi podjetji za financiranje na podlagi pro-
računa za leto 2023. 
2. V Kočevju je potekalo strokovno regijsko srečanje županov za 3. a razvojno os.  
3. Na Ministrstvu za kmetijstvo je potekalo usklajevanje v zvezi s pobudami za spremembo sprememb 
in dopolnitev OPN. 
4. Srečanje županov v organizaciji Skupnost občin Slovenije. Osrednja tema dogodka je bila organizi-
ranost lokalne samouprave in njene kadrovske naloge, priporočila učinkovitega komuniciranja z jav-
nostjo, predstavitev sistema financiranja občin in javnih naročil ter predstavitev primerov dobrih 
praks delovanja v drugih občinah. 
5. V sklopu prijav na razpis za energetsko sanacijo stavbe B OŠ Ribnica se predvideva tudi ureditev 
podstrešja in pridobitev dodatnih prostorov. 
6. Občina Ribnica še vedno čaka na sklep o odobritvi sofinanciranja obnove vodovoda v Bukovici in 
izgradnje kanalizacije Sajevec na podlagi javnega razpisa.  
7. Uvaja se kolegij župana z vodji svetniških skupin. 
8. Člani Občinskega sveta bodo prejeli koledar predvidenih sej v letu 2023. 
 
 
9. točka dnevnega reda: 
Pobude in vprašanja  
 

1. Vojko Štanfelj je podal pobudo za ureditev prometnega režima pri OŠ Ribnica v času, ko starši 
prvošolčke pripeljejo v šolo in v času, ko jih prevzemajo pred OŠ. Obstoječi režim, predvsem 
parkiranje in ustavljanje na avtobusni postaji,  ni varen za udeležence v cestnem prometu, ki 
se odvija po Kolodvorski ulici.  
Predlagal je, da se v času oddajanja in prevzemanja otrok odpre zapornica pri TVD Partizanu 
ali se poišče druga ustrezna rešitev.  
 
Župan Samo Pogorelc je povedal, da je za rešitev nastalega problema obstoječega promet-
nega režima pri šoli predvidena izdelava projekta, s katerim bi se ob TVD Partizan uredila 
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dostopna pot oz. otok za kratkočasno ustavljanje ob dostavljanju in prevzemanju šolskih 
otrok, obstoječa avtobusna postaja pa bi se pomaknila bliže osnovni šoli. 
Prometno gnečo ob urah bo razbremenila tudi predvidena povezovalna cesta Majnikova-
Krošnjarska ulica. Odprtje šolskega dvorišča ne predstavlja rešitve iz varnostnega vidika.  
 

2. Jože Andolšek je podal pobudo, da se razmisli o možnosti izgradnje podhoda od Medgene-
racijskega centra, kjer so predvidena parkirišča, do osnovne šole.  

 
Župan je pojasnil, da bo Občina Ribnica preučila podani predlog. 
 

3. Iztok Mihelič je predlagal, da se varno uredi obstoječi prehod med bazenom in stavbo OŠ.  
 

Župan je pojasnil, da se bo ureditev obstoječega prehoda pregledala in preučila z vodstvom 
šole.   
 

4. Jože Andolšek je predlagal, da se v razpise za izgradnjo kanalizacij ponovno vključi manjše 
število populacijskih enot ter izbere dobavitelja MČN za območje Ribnica. 
 
Župan Samo Pogorelc je pojasnil, da so podlage za izgradnjo kanalizacije ali MČN določene 
v Operativnem programu čiščenja in odvajanja odpadnih voda ter da so možnosti glede na 
finančno perspektivo za izgradnjo kanalizacij v manjših naseljih zelo majhne.  
 

5. Jože Andolšek je vprašal ali Občina Ribnica razpolaga z registrom lokalnih cest in ali je na 
podlagi registra opravljen popis stanja cest ter plan obnove.  

 
Župan Samo Pogorelc je seznanil, da je posnetek lokalnih cest zaključen, strokovne službe že 
pripravljajo plan obnov lokalnih cest, ki bo objavljen na spletni strani občine. 
 

6. Aleš Mihelič je podal pobudo, da se na temo problematike v zdravstvu čim prej skliče izredna 
seja Občinskega sveta Občine Ribnica, na katero se povabi tudi predstavnika Ministrstva za 
zdravje. Na seji naj se člane OS seznani tudi z zdravstveno oskrbo v Ribnici.  

 
Župan Samo Pogorelc je seznanil z vsemi prizadevanji za pridobitev oziroma ohranitev zdrav-
nikov v ZD Ribnica.  

 
7. Jože Arko je vprašal ali se poleg komasacije Kot predvidevajo tudi druge komasacije v občini.  

 
Župan Samo Pogorelc je pojasnil, kakšne so zahteve Zavoda za varstvo naravne in kulturne 
dediščine, bo pa Občina Ribnica temeljito in premišljeno pristopila k pregledu potreb na po-
dročju komasacij in sprememb OPN.  

 
8. Klavdija Vidervol Sinanović je vprašala, kdaj bo izgrajen pločnik Nemška vas ter podala po-

budo za ureditev javne razsvetljave med Vrtnarijo Kraševec in Nemško vasjo ter na relaciji 
Humec – Rakitnica.  

 
Župan Samo Pogorelc je pojasnil, da je trenutno projekt, ki vključuje izgradnjo pločnika v 
Nemški vasi v recenziji, se pa bo javna razsvetljava križišče Dolenja vas – Humec izvedla v 
sklopu obnove križišča, vendar razpisa s strani države še ni. Orientacijska razsvetljava od Lov-
skega doma Rakitnica do Rakitnice pa se bo izvedla sočasno s Telemachovo investicijo. 
Predlog za postavitev javne razsvetljave Goriča vas – Nemška vas bo posredovan Ministrstvu 
za infrastrukturo. 
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9. Jože Andolšek je vprašal, kdaj se bo urejalo križišče v Žlebiču.  

 
Župan Samo Pogorelc je seznanil, da je sporazum o sofinanciranju podpisan, da pa bo za po-
vezavo na predvideno državno obvoznico potrebno spreminjati OPN. 
 

10. Jože Andolšek je vprašal kdaj se predvideva srečanje z gasilci za izgradnjo reševalnega centra 
v Ribnici. 

 
Župan Samo Pogorelc je pojasnil, da trenutno potekajo dogovori za pridobitev ustrezne lo-
kacije. O podrobnostih se bosta dogovorila na srečanje v naslednjem tednu (kolegij s KS).  

 
 
 

Seja je bila zaključena ob 19.12 uri.  
 
Seja je bila v skladu z določbo 48. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Ribnica zvočno snemana. Zvočni zapis 
seje se hrani do potrditve zapisnika.  

 
 
Zapisala: 
Metka Tomšič             Občinski svet Občine Ribnica  
                                              Samo Pogorelc  
                                                                                 župan  



 

 

 
 
Številka: 900-07/2022 
Datum: 21.2.2023 
 
 
 
OBČINSKI SVET  
OBČINE RIBNICA  
 
 
 
 
ZADEVA: Odgovori na pobude, vprašanja in predloge svetnikov 2. redne seje  
        Občinskega sveta občine Ribnica z dne 19.1.2023 
 
 
Iztok Mihelič je predlagal, da se varno uredi obstoječi prehod med bazenom in stavbo OŠ. 
 
ODGOVOR: 
Prehod med stavbo C in bazenom Športnega centra Ribnica je trenutno varno urejen po 
makadamski poti. Pot je bila v preteklem mesecu nasuta, s prehoda je bil odstranjen sneg. 
Tretja faza prenove dvorišča OŠ predvideva ureditev šolskega parkirišča pod brezami in tudi 
tlakovanje (asfaltiranje) pešpoti za stavbo C OŠ Ribnica. 
 
Pripravil: Miloš Petelin 
 
 
Jože Andolšek je vprašal ali Občina Ribnica razpolaga z registrom lokalnih cest in ali je na 
podlagi registra opravljen popis stanja cest ter plan obnove.  
 
ODGOVOR:  
Občina Ribnica je pristopila k urejanju oz. usklajevanju evidenc občinskih cest. Izveden je bil 
posnetek vseh cest v občini, ki bo podlaga za spremembe in dopolnitve Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest (Ur. l. RS št. 33/2012). Po uskladitvi odloka na podlagi 
pripravljenih podatkov in novega Zakona o cestah (Uradni list RS, št. 132/2022, 140/2022), 
bo pripravljen prednostni vrstni red za investicijsko vzdrževanje posameznih odsekov cest o 
katerem bodo seznanjeni tudi občinski svetniki. 
 
Pripravil: Danilo Hočevar 
 
 



 

 

 
Klavdija Vidervol Sinanović je vprašala, kdaj bo izgrajen pločnik Nemška vas ter podala 
pobudo za ureditev javne razsvetljave med Vrtnarijo Kraševec in Nemško vasjo ter na 
relaciji Humec – Rakitnica. 
 
ODGOVOR: 
K ureditvi javne razsvetljave Humec – Rakitnica je Občina Ribnica pristopila že v letu 2016, 
saj naj bi se ta del javne razsvetljave urejal skupaj z izgradnjo infrastrukture Telekoma Slo-
venije d.d. Takratni svetniki so investiciji nasprotovali tako, da do realizacije ni prišlo. 
 
V letu 2022 je Občina Ribnica zaprosila ponudnika Telemach Slovenije d.o.o., da v svoj plan 
uvrsti izgradnjo TK  kanalizacije Dolenja vas – Rakitnica. V letu 2023 naj bi prišlo do reali-
zacije projekta, tako se bo položila tudi potrebna infrastruktura za potrebe javne razsvet-
ljave in sicer od križišča za v Blate, do vasi Rakitnica. Dodanih bo pet javnih svetilk za po-
trebe prometne varnosti lokalne ceste.  
 
 
Pripravil: Emil Adamič 
 


